
      04.09.22 

 

Deltagere: 

Forældrevalgte: Mathilde Thornberg Djervad, Tine Strange, Magnus Kramhøft, Janni 

Klubien, Stine Knudsen, Nanna Jochumsen, Tobias Grundahl 

Medarbejdervalgte: Birgitte Winding, Cilja Sareen 

Ledelsesrepræsentanter: Flemming Petersen (KKFO special), Snezana Letic(KKFO 

almen) og Gitte Bro Kastrup 

Gæst: Lars (teamleder i centralforvaltningen) 

SB-møde på Dyvekeskolen tirsdag d. 23.august. 2022 kl. 1700-19.30 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden 

Da vi havde besøg af Lars fra centralforvaltningen vedr. punkt 3, blev punktet rykket op 

som nummer 1. 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referat af møde fra 16. juni blev godkendt uden yderligere kommentarer. 

3. Indledende drøftelse – om evt. ny kat.3 skole under Dyvekeskolen 

Punktet var en opfølgning på punktet `Nye specialklasser på Dyvekeskolen` fra sidste 

skolebestyrelsesmøde. Forvaltningen var inviteret, da skolebestyrelsen havde udtrykt 

bekymring om dette og for at uddybe planen for etableringen af nye specialklasser. 

Planen er, at der skal etableres 80 nye kat. 3 pladser under Dyvekeskolen med tidlig 

opstart 2023. Dette bliver dog ikke på Dyvekeskolen, da byggeriet til det nye specialspor 

først kan stå færdig 2028. Opstarten er tænkt i barakker ved Sundholm. Andre 

muligheder tættere på skolen er undersøgt, da skolen har udtrykt bekymring vedr. 

matrikler så langt fra hinanden, men dette har ikke været muligt. 

Lige nu er der budgetforhandlinger til byggeri og opstart, så hele processen er i en 

meget tidlig fase. Budgetforhandlinger skal efter planen være afslutte d. 9.sep. 

Efter visning af skitserne både ved Sundholm og ved Dyvekeskolen fik Lars nogle 

input/spørgsmål med tilbage: 

- Bekymring omkring om vi bliver flere elever til at dele udearealer, eller om de nye 

elever får deres eget udeareal? 

- Skal de nuværende elever på skolen tage ekstra hensyn til de nye elever? 

- Bekymring omkring ny byggeproces. Skal skolen grønne områder lukkes ned igen, 

ved nyt byggeri? 

- Vigtigt med kommunikation ud til forældre om byggeprocessen. 



- Når personalet skal orienteres, vil skolen gerne have besøg af Anne Markworth, 

som kan fortælle om projektet. 

 

4. Konstituering af ny skolebestyrelse 

a. Kort oplæg om skolebestyrelsens ansvar og opgaver 

Mathilde gennemgik skolebestyrelsens kan- og skal opgaver ud fra velkomstfolderen 

”Velkommen i skolebestyrelsen” 

Det blev præciseret at alt af generel karakter kunne tages op i skolebestyrelsen.  

Det er ikke muligt at tage personale- og elevsager op. 

b. Godkendelse af forretningsorden 

Forretningsordenen blev godkendt for nu, men Mathilde omskriver så den bliver mere i 

tråd med standartforretningsordenen fra Københavns Kommune 

c. Valg af formand og næstformand 

Tine Strange blev valgt som formand. Magnus Reffs Kramhøft som næstformand. Tillykke 

med valget. 

Det blev italesat, at navnet formand og næstformand er forældede i forhold til 2022. Det 

undersøges nærmere om vi må kalde det noget andet. 

d. Nedsættelse af udvalg 

Der blev nedsat følgende udvalg: 

- Trafik/byggeudvalg: Christina Kok, Magnus Reffs Kramhøft og Tine Strange 

- Skolefoto: Christina Kok og Tobias Grundahl 

- Kontaktperson til KKFO: Janni Klubien 

- Kontaktperson til KKFO-special: Julia Malickina 

- Forældrearrangementer og Kontaktforældreudvalg: Nanna Jochumsen, Stine 

Knudsen, Janni Klubien, Gitte Kastrup 

- Arbejdsgruppe vedr. `Hvad er Dyvekeskolen for en skole`: Tine Strange, Stine 

Knudsen, Marck Gylling Tønnesen 

-  

5. Fælles drøftelse af emner for den kommende skolebestyrelse 

- Skolens principper skal samles, læses igennem og evt. revideres.  

- Punkt fra sidste års skolebestyrelse. Principper for lejrskoler skal udarbejdes. 

- Principper for 1. maj børn. 

- Lektieprincipper. 

- 4-skole samarbejdet. Hvad kan vi gøre for at skabe bedre fællesskaber? 

- Børneinddragelse/elevrådsplan.  

- Featureuge. Hvad er der af fokus på det? 

- Frikvarterer. Hvad har vi gjort os af erfaringer i byggeprocessen. Kan noget tages 

med videre. 

 



6. Status på opstart af nyt skoleår 

Vi har desværre haft en dødsfald af en medarbejder. Sagen er håndteret i de klasser, hvor 

medarbejderen havde sin daglige gang. 

Derudover har en medarbejder sagt op. Stillingen er slået op, men det er svært at få 

lærere i starten af et skoleår, da der ikke er mange ansøgere. 

 

0.klasserne havde en rigtig god første skoledag, hvor de på sædvanlig vis, blev taget imod 

af 1. klasserne, der stod som flagallé. Der har kun været positive tilbagemeldinger fra 

dagen. 

Det har været en travl opstart for alle, men skolen er kommet godt i gang. 

7. Status på byggesagen 

Tidsplanen vedr. byggeprojektet holder, som det ser ud lige nu med undtagelse af 

Solvang Bibliotek.  

Der er behov for at få kigget på cykelparkering, så det bliver tydeligt, hvor der må 

parkeres. Herunder også en genopfriskning ud til forældre. 

 

Der er stadig henvendelse fra personer, der oplever tung trafik, når eleverne er på vej til 

skole. Ledelsen er i tæt dialog med byggelederen, og de enkelte tilfælde håndteres, når vi 

får kendskab til dem. 

Meddelelser fra ledelse og medlemmer 

- Personalesituationen 

Se under punkt 6. 

- Meddelelser fra medarbejderrepræsentanter 

Medarbejderrepræsentanter havde ingen meddelelser. 

- KKFO 

Der har været samarbejdsmøder mellem pædagoger og lærere og stærkt 

samarbejdspædagogerne er nu fordelt i klasserne. I år har vi prøvet at tage udgangspunkt 

i indsatser i de forskellige klasser og fordele ressourcerne efter, hvor der er størst behov 

og ressourcerne er derfor ikke ligeligt i alle klasser. 

Der er ansat en ny pædagog Katia i stedet for Nicolaj på KKFO´en 

Der er arrangeret sprogkursus for alle pædagoger både på KKFO og KKFO special. 

KKFO´en skal i gang med et aktionslæringsforløb. 

Flere børn i fællesskabet vil gerne samarbejde med KKFO og lægge aktiviteter i KKFO- 

tiden. Det blev problematiseret, at det først starter kl. 16.30. Hvis det startede før, kunne 

det bedre lade sig gøre i forhold til de aktiviteter der eller forgår i KKFO´en 



- KKFO spec. 

Ingen meddelelser. 

Meddelelser fra udvalg 

- Trafikudvalg: Magnus 

- Skolefoto: Christina 

- Byggeudvalg: Magnus, Tine, Mathilde 

- Kontaktperson til KKFO: Janni 

- Forældrearrangementer og kontaktforældreudvalg: Julija, Tine 

- Arbejdsgruppe vedr. projekt (Hvad er vi for en skole): Tine, Mathilde 

Der var ingen meddelelser fra udvalgene 

 

8. Eventuelt 

Byttecentralen som ligger lige ved skolen vil gerne have et samarbejde i gang. 

Datoer for kommende skolebestyrelsesmøder blev godkendt. 

 

Ref./Gitte 

 

 


